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Susanne Janum

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: 14. oktober 2020 - svar til Marcus Vesterager (A) om Trafiksikkerhed på Ryesgade på Østerbro

Fra: Søren Holmboe 
Sendt: 14. oktober 2020 11:48 
Til: Marcus Vesterager (Borgerrepræsentationen)  
Emne: SV: Politikerspørgsmål vedr. trafiksikkerhed på Ryesgade på Østerbro (2020‐0812932) 
 
Kære Marcus Vesterager 
  
Tak for din henvendelse fra den 4. oktober 2020 til Teknik- og Miljøforvaltningen om 
skoletrafikken på Ryesagde. Besvarelsen modtager du fra mig, da trafiksikkerhed og skoleveje er 
en del af min afdelings ansvarsområde. 
  
Forvaltningen modtog en del henvendelser om trafikken på Ryesgade efter gennemførelsen i 
sommeren 2016 af skråparkeringsprojektet på vejen, da forældre oplevede, at vejen var blevet 
mere ”rodet”, fordi kørebanen blev smallere. 
  
Det er baggrunden for, at der i forbindelse med vinterferien i februar 2020 blev indført 
tidsbestemt indkørselsforbud på Ryesgade fra klokken 7.30-8.30 fra Irmingersgade mod 
Østerbrogade. Det er forvaltningens vurdering, at tidsbestemt indkørselsforbud i spidstimen lige 
inden skolestart gør trafikafviklingen lettere at overskue foran byens skoler. Det er således 
forvaltningens vurdering, at der ikke er behov for yderligere tiltag på Ryesgade. 
  
Forvaltningen gennemfører netop nu en bydækkende tryghedskortlægning af børn og unges 
transport til skole og fritidsaktiviteter i samarbejde med Børne- og Ungdomsforvaltningen og 
Kultur- og Fritidsforvaltningen. Som en del af den undersøgelse, der netop er udsendt til alle 
skoler, er også en kortlægning af forældres og eleveres oplevelser af brugen af tunneller. En del af 
den delundersøgelse er tunnelen under Østerbrogade tæt ved Sortedamsskolen. 
  
Med venlig hilsen 
Lone Byskov 
Vicedirektør 


